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Abstract (en)
[origin: US2018095425A1] The invention concerns a watch comprising a case having a middle part and inside which is housed a movement.
The watch also includes a control member intended to be actuated by a user and an internal transmission device provided with an actuator, able
to move, in response to actuation of the control member, between a rest position and an active position in which it actuates a mechanism of the
movement. In an original manner, the transmission device includes a closed cavity filled with a fluid and a thrust means kinematically connected
to the control member and arranged to displace the fluid inside the cavity, the displacement of fluid inside the cavity causing displacement of the
actuator.

Abstract (fr)
Montre comportant une boîte ayant une carrure (1) et dans laquelle est logé un mouvement (2). La montre comporte également un organe de
commande destiné à être actionné par un utilisateur ainsi qu'un dispositif de transmission interne muni d'un actionneur apte à se déplacer, en
réponse à l'actionnement de l'organe de commande, entre une position de repos et une position active dans laquelle il active un mécanisme
(8) du mouvement. De façon originale, le dispositif de transmission comporte une cavité fermée remplie d'un fluide et un moyen de poussée lié
cinématiquement à l'organe de commande et agencé pour déplacer le fluide dans la cavité, le déplacement du fluide dans la cavité provoquant le
déplacement de l'actionneur.
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